

mbc

G R O U P

Voting Results on the Agenda Items of the Extraordinary General Assembly Meeting (First Meeting) held at 8:15pm on Sunday evening 04/01/1447H, corresponding to 29/06/2025G in the city of Riyadh – via modern technology means.

نتائج التصويت على جدول أعمال الجمعية العامة غير العادية (الاجتماع الاول) والتي انعقدت في تمام الساعة 8:15 مساء يوم الاحد الموافق 04/01/1447هـ الموافق 29/06/2025م بمدينة الرياض عن طريق وسائل التقنية الحديثة.

Voting Results

The Board of Directors' report for the fiscal year ending on 31 December 2024, was reviewed and discussed.

The financial statements for the fiscal year ending on 31 December 2024 were reviewed and discussed.

Approval of the Company's auditor report for the fiscal year ending on 31 December 2024, after discussion.

Approval of the discharge of the Board members from liability for the fiscal year ending 31 December 2024.

Approval of the appointment of Ernst & Young (EY) as the Company's external auditor, from among the nominated firms and based on the recommendation of the Audit Committee, for a term of three years, to audit the annual consolidated financial statements for the fiscal years ending 31 December 31, 2025 December 2026, and 31 December 2027, and to examine the preliminary consolidated financial statements for the second and third quarters of 2025, the first, second, and third quarters of 2026 and 2027, and the first quarter of 2028, for a total fee of SAR 17,150,000.

Approval of the delegation of the Ordinary General Assembly's powers to the Board of Directors provided under paragraph (1) of Article 27 of the Companies Law, for a period of one year from the date of the General Assembly's approval or until the end of the term of the delegated Board, whichever comes first, in accordance with the conditions set forth in the Regulatory Rules and Procedures issued pursuant to the Companies Law for Listed Joint Stock Companies.

Approval to update the Company's Articles of Association and their conversion to an electronic format, in line with the latest updates issued by the Ministry of Commerce, including reordering and renumbering the articles in line with the proposed amendments. (Attached)

نتائج التصويت

تم الاطلاع على تقرير مجلس الإدارة عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024 م ومناقشته.

تم الاطلاع على القوائم المالية عن العام المالي المنتهي في 31 ديسمبر 2024 م ومناقشتها.

الموافقة على تقرير مراجع حسابات الشركة عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024م بعد مناقشته.

الموافقة على إبراء ذمة أعضاء مجلس الإدارة عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024م.

الموافقة على تعيين شركة ارنست اند يونغ (EY) كمراجع خارجي لحسابات الشركة من بين المرشحين بناءً على توصية لجنة المراجعة لمدة ثلاث سنوات قادمة وذلك لفحص ومراجعة وتدقيق القوائم المالية السنوية الموحدة للأعوام المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025م، والمنتهية في 31 ديسمبر 2026م، والمنتهية في 31 ديسمبر 2027م، وفحص القوائم المالية الأولية الموحدة للربع الثاني والثالث من العام المالي 2025م والربع الأول والثاني والثالث من العام المالي 2026م والعام المالي 2027م والربع الأول من العام المالي 2028م بأتعاب قدرها 17,150,000 ريال سعودي.

الموافقة على تفويض مجلس الإدارة بصلاحيته الجمعية العامة العادية بالترخيص الوارد في الفقرة (1) من المادة السابعة والعشرين من نظام الشركات، وذلك لمدة عام من تاريخ موافقة الجمعية العامة أو حتى نهاية دورة مجلس الإدارة المفوض أيهما أسبق، وفقاً للشروط الواردة في اللائحة التنفيذية لنظام الشركات الخاصة بشركات المساهمة المدرجة.

الموافقة على تحديث النظام الأساس للشركة وتحويله إلى الشكل الإلكتروني، وذلك بما يتوافق مع التحديثات الأخيرة الصادرة عن وزارة التجارة، ويشمل ذلك إعادة ترتيب المواد وترقيمها بما يتناسب مع التعديلات المقترحة. (مرفق).

Approval of the deletion of Article (10) of the Company's Articles of Association related to "Trading of Shares".	8	الموافقة على حذف المادة (10) من نظام الشركة الأساس والمتعلقة بـ(تداول الأسهم).
Approval of the deletion of Article (12) of the Company's Articles of Association related to "Shareholders Register".	9	الموافقة على حذف المادة (12) من نظام الشركة الأساس والمتعلقة بـ(سجل المساهمين).
Approval of the deletion of Article (30) of the Company's Articles of Association related to "Record of Attendance at General Meetings".	10	الموافقة على حذف المادة (30) من نظام الشركة الأساس والمتعلقة بـ(سجل حضور الجمعيات).
Approval of the amendment of Article (13) of the Company's Articles of Association related to "Increasing the Capital". (Attached)	11	الموافقة على تعديل المادة (13) من نظام الشركة الأساس والمتعلقة بـ(زيادة رأس المال). (مرفق)
Approval of the amendment of Article (22) of the Company's Articles of Association related to "Meetings of the Board". (Attached)	12	الموافقة على تعديل المادة (22) من نظام الشركة الأساس والمتعلقة بـ(اجتماعات المجلس). (مرفق)
Approval of the amendment of Article (35) of the Company's Articles of Association related to "Voting in the General Assemblies". (Attached)	13	الموافقة على تعديل المادة (35) من نظام الشركة الأساس والمتعلقة بـ(قرارات الجمعيات). (مرفق)
Approval of the addition of Article (14) to the Company's Articles of Association related to "Increasing the Capital". (Attached)	14	الموافقة على إضافة المادة (14) الي نظام الشركة الأساس والمتعلقة بـ(زيادة رأس المال). (مرفق)
Approval of the addition of Article (30) to the Company's Articles of Association related to "Mechanism of Delegation of Members". (Attached)	15	الموافقة على إضافة المادة (30) الي نظام الشركة الأساس والمتعلقة بـ(آلية إنابة الأعضاء). (مرفق)
Approval of the business and contracts concluded during the fiscal year ending 31 December 2024 between MBC Media KSA Limited (a subsidiary) and Istedamah Holding Company, in which the Vice Chairman of the Board, H.E. Hindi Abdullah H. ALSohimi, has an indirect interest. The business and contracts relate to the amendment agreement for the replacement of the guarantor under the original project agreement and the reallocation of certain funding amounts in the total of USD 77,646,500 (equivalent to SAR 291,174,375). The term of the amendment agreement extends until the end of the project agreement, which will expire on 31 December 2026, and it was entered into on prevailing commercial terms and without any preferential conditions. (Attached)	16	الموافقة على الاعمال والعقود التي تمت عن السنة المالية المنتهية في 31/12/2024 بين شركة إم بي سي ميديا المحدودة (شركة تابعة) وشركة الاستدامة القابضة والتي لئائب رئيس مجلس الإدارة معالي/ هندي عبد الله حميدان السحيمي مصلحة غير مباشرة فيها، وهي عبارة عن اتفاقية تعديل لتغيير الطرف الضامن في اتفاقية المشروع وإعادة تخصيص بعض من مبالغ التمويل بقيمة 77,646,500 دولار أمريكي (ما يعادل 291,174,375 ريال سعودي)، وتسري مدة اتفاقية التعديل حتى نهاية مدة اتفاقية المشروع والتي ستنتهي في 31 ديسمبر 2026م وذلك وفقاً للشروط التجارية السائدة ودون أي شروط تفضيلية. (مرفق).

Approval of the business and contracts concluded during the fiscal year ending 31 December 2024 between MBC Initiatives Limited (a subsidiary) and Istedamah Holding Company, in which the Vice Chairman of the Board, H.E. Hindi Abdullah H. ALSohimi, has an indirect interest. The business and contracts relate to the amendment agreement, which provides for the replacement of the guarantor under the original project agreement. The uncommitted allocated amount under the project agreement is USD 318,528,208 (equivalent to SAR 1,194,480,780). The term of the amendment agreement extends until the end of the project agreement, which will expire on 31 December 2025, and it was entered into in line with prevailing commercial terms and without any preferential conditions. (Attached)

17

الموافقة على الاعمال والعقود التي تمت عن السنة المالية المنتهية في 31/12/2024 بين شركة إم بي سي إنشيتيفز المحدودة (شركة تابعة) وشركة الاستدامة القابضة والتي لنائب رئيس مجلس الإدارة معالي/ هندي عبد الله حميدان السحيمي مصلحة غير مباشرة فيها، وهي عبارة عن اتفاقية تعديل لتغيير الطرف الضامن في اتفاقية المشروع، ويبلغ المبلغ المخصص غير الملتم به بموجب اتفاقية المشروع مبلغ 318,528,208 دولار امريكي (ما يعادل 1,194,480,780 ريال سعودي). وتسري مدة اتفاقية التعديل حتى نهاية مدة اتفاقية المشروع والتي ستنتهي في 31 ديسمبر 2025م وذلك وفقاً للشروط التجارية السائدة ودون أي شروط تفضيلية. (مرفق).

Approval of the business and contracts concluded during the fiscal year ending 31 December 2024 between MBC Media FZ-LLC (a subsidiary) and Istedamah Holding Company, in which the Vice Chairman of the Board, H.E. Hindi Abdullah H. ALSohimi, has an indirect interest. The business and contracts relate to the amendment agreement which provides for the replacement of the guarantor under the original project agreement. The uncommitted allocated amount under the project agreement is USD 390,219,503 (equivalent to SAR 1,463,323,136). The term of the amendment agreement extends until the end of the project agreement, which will expire on 31 December 2028, and it was entered into in line with prevailing commercial terms and without any preferential conditions. (Attached)

18

الموافقة على الاعمال والعقود التي تمت عن السنة المالية المنتهية في 31/12/2024 بين شركة إم بي سي ميديا منطقة حرة (شركة تابعة) وشركة الاستدامة القابضة والتي لنائب رئيس مجلس الإدارة معالي/ هندي عبد الله حميدان السحيمي مصلحة غير مباشرة فيها، وهي عبارة عن اتفاقية تعديل لتغيير الطرف الضامن في اتفاقية المشروع، ويبلغ المبلغ المخصص غير الملتم به بموجب اتفاقية المشروع مبلغ 390,219,503 دولار امريكي (ما يعادل 1,463,323,136 ريال سعودي) وتسري مدة اتفاقية التعديل حتى نهاية مدة اتفاقية المشروع والتي ستنتهي في 31 ديسمبر 2028م وذلك وفقاً للشروط التجارية السائدة ودون أي شروط تفضيلية. (مرفق).

Approval of the business and contracts concluded during the fiscal year ending 31 December 2024 between MBC Studios Projects FZ-LLC (a subsidiary) and Istedamah Holding Company, in which the Vice Chairman of the Board, H.E. Hindi Abdullah H. AlSohimi, has an indirect interest. The business and contracts relate to the amendment agreement which provides for the replacement of the guarantor under the original project agreement. The total uncommitted allocated amount under the project agreement is USD 725,000,000 (equivalent to SAR 2,718,750,000). The term of the amendment agreement extends until the end of the project agreement, which will expire on 31 December 2025, and it was entered into in line with prevailing commercial terms and without any preferential conditions. (Attached)

19

الموافقة على الاعمال والعقود التي تمت عن السنة المالية المنتهية في 31/12/2024 بين شركة إم بي سي استديوز بروجكتس منطقة حرة (شركة تابعة) وشركة الاستدامة القابضة والتي لئائب رئيس مجلس الإدارة معالي/ هندي عبد الله حميدان السحيمي مصلحة غير مباشرة فيها وهي عبارة عن اتفاقية تعديل لتغيير الطرف الضامن في اتفاقية المشروع، ويبلغ المبلغ المخصص غير الملتمزم به بموجب اتفاقية المشروع مبلغ 725,000,000 دولار أمريكي (ما يعادل 2,718,750,000 ريال سعودي). وتسري مدة اتفاقية التعديل حتى نهاية مدة اتفاقية المشروع والتي ستنتهي في 31 ديسمبر 2025م وذلك وفقاً للشروط التجارية السائدة ودون أي شروط تفضيلية. (مرفق).

Approval of the business and contracts concluded during the fiscal year ending 31 December 2024 between MBC Group Company and Middle East News Company, in which the Chairman of the Board of Directors, Mr. Waleed Ibrahim Abdulaziz Albrahim, has an indirect interest. These business and contracts relate to revenues from the granting of advertising airtime and administrative services, with total revenues from such transactions during 2024 amounting to SAR 108,216,748. The agreement has a term of three calendar years and was entered into in line with prevailing commercial terms and without any preferential conditions. (Attached)

20

الموافقة على الاعمال والعقود التي تمت بين شركة مجموعة إم بي سي وشركة الصدف للإنتاج الصوتي والسمعي والتي لرئيس مجلس الإدارة/ وليد إبراهيم عبدالعزيز آل إبراهيم مصلحة غير مباشرة فيها، وهي عبارة عقد خدمات تدريب مواهب، وتبلغ قيمة التكاليف التي تكبدتها المجموعة خلال الفترة منذ تأسيس الشركة إلى 31 ديسمبر 2023م مبلغ مليون وثمان مئة وثمانية وثمانين ألف ريال سعودي (مبلغ 1,888 ألف ريال سعودي)، وفقاً للشروط التجارية السائدة، ودون أي شروط تفضيلية.

Approval of the business and contracts concluded during the fiscal year ending 31 December 2024 between MBC Group Company and Middle East News Company, in which the Chairman of the Board of Directors, Mr. Waleed Ibrahim Abdulaziz Albrahim, has an indirect interest. These business and contracts relate to the cost of advertising and news programs airtime, with the total cost incurred for these transactions during 2024 amounting to SAR 67,361,000. The agreement has a term of three calendar years and was entered into in line with prevailing commercial terms and without any preferential conditions. (Attached).

21

الموافقة على الأعمال والعقود التي تمت بين شركة مجموعة إم بي سي وشركة الصدف للإنتاج الصوتي والسمعي البصري والتي لرئيس مجلس الإدارة/ وليد إبراهيم عبدالعزيز آل إبراهيم مصلحة غير مباشرة فيها وهي عبارة عن مشتريات برامج ومحتوى مستلمة، وتبلغ إجمالي قيمة التكاليف التي تكبدتها المجموعة عن الأعمال والعقود خلال الفترة منذ تأسيس الشركة إلى 31 ديسمبر 2023م مبلغ تسعين مليون وسبع مئة ألف ريال سعودي (مبلغ 90,700 ألف ريال سعودي)، وفقاً للشروط التجارية السائدة، ودون أي شروط تفضيلية .

Approval of the business and contracts concluded during the fiscal year ending 31 December 2024 between MBC Group Company and ARA International Holding Company and its subsidiaries, in which the Chairman of the Board of Directors, Mr. Waleed Ibrahim Abdulaziz Albrahim, has an indirect interest. These business and contracts relate to media services revenues, with total revenues during 2024 amounting to SAR 367,057,000. The agreement has a term of three calendar years and was entered into in line with prevailing commercial terms and without any preferential conditions. (Attached)

22

الموافقة على الاعمال والعقود التي تمت عن السنة المالية المنتهية في 31/12/2024 بين شركة مجموعة ام بي سي وشركة آرا الدولية القابضة وشركاتها التابعة، والتي لرئيس مجلس الإدارة/ وليد إبراهيم عبد العزيز آل إبراهيم مصلحة غير مباشرة فيها وهي عبارة عن إيرادات خدمات إعلامية وتبلغ القيمة الاجمالية للإيرادات عن الاعمال والعقود خلال عام 2024م مبلغ 367,057,000 ريال سعودي لمدة ثلاث سنوات ميلادية قابلة للتجديد وفقاً للشروط التجارية السائدة ودون أي شروط تفضيلية. (مرفق).

Approval of the business and contracts concluded during the fiscal year ending 31 December 2024 between MBC Group Company and ARA International Holding Company and its subsidiaries, in which the Chairman of the Board of Directors, Mr. Waleed Ibrahim Abdulaziz Albrahim, has an indirect interest. These business and contracts relate to the cost of production services received, with total cost incurred during 2024 amounting to SAR 136,186,000. The agreement has a term of three calendar years and was entered into in line with prevailing commercial terms and without any preferential conditions. (Attached)

23

الموافقة على الاعمال والعقود التي تمت عن السنة المالية المنتهية في 31/12/2024 بين شركة مجموعة ام بي سي وشركة آرا الدولية القابضة وشركاتها التابعة، والتي لرئيس مجلس الإدارة/ وليد إبراهيم عبد العزيز آل إبراهيم مصلحة غير مباشرة فيها، وهي عبارة عن تكلفة خدمات إنتاجية مستلمة وبلغت التكلفة التي تكبدتها المجموعة عن الاعمال والعقود خلال عام 2024م مبلغ 136,186,000 ريال سعودي لمدة ثلاث سنوات ميلادية قابلة للتجديد وفقاً للشروط التجارية السائدة ودون أي شروط تفضيلية. (مرفق).

Approval of the business and contracts concluded during the fiscal year ending 31 December 2024 between MBC Media Solutions Limited (a subsidiary) and Daily Food Company, in which Board Member Mr. Mosa Omran M. AlOmran has an indirect interest. The business and contracts relate to an advertising services agreement with a total value of SAR 11,250,000, for a one-year term. The agreement was entered into on prevailing commercial terms and without any preferential conditions. (Attached)

24

الموافقة على الاعمال والعقود التي تمت عن السنة المالية المنتهية في 31/12/2024 بين شركة إم بي سي ميديا سوليوشنز المحدودة (شركة تابعة) وشركة الغذاء اليومي والتي لعضو مجلس الإدارة/ موسى عمران محمد العمران مصلحة غير مباشرة فيها وهي عبارة عن اتفاقية تقديم خدمات إعلانية بقيمة 11,250,000 ريال لمدة سنة ميلادية، وتم إبرام اتفاقية وفقاً للشروط التجارية السائدة ودون أي شروط تفضيلية. (مرفق).